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Ing. Telepovský: 

Vážený pán primátor, vážené vedenie mesta, ja by som chcel tlmočiť dve také požiadavky 

občanov v MČ Milhostov. Týka sa to problémov, ktoré už viac-menej boli možno už aj 

v mestskom zastupiteľstve prednesené, doposiaľ však neboli vyriešené. Jedna požiadavka sa 

týka stojacej vody pred autobusovou zastávkou v strede obce, pred reštauráciou Vera. Je to 

dlhodobý problém, ktorý za posledných mesiacoch ešte zhoršil rekonštrukciu toho 

pohostinstva a výstavbou reštaurácie. Viem, že mesto sa tým zaoberá. Ja sám som bol 

prítomný pri obhliadke miesta spolu so zástupcami mesta a Slovenskej správy ciest. Mňa by 

len zaujímalo, či sa mesto plánuje ale vážne, týmto problémom zaoberať v budúcom roku, aj 

keď som si vedomý, že je to tak pol na pol, čo sa týka zodpovednosti týchto vecí jednak 

s občanmi a jednak so Slovenskou správou ciest. Obávam sa, že tam pomôže len podvrtavka 

cesty.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka stojacej vody pred reštauráciou, v blízkosti autobusovej zastávky. Táto situácia sa 

prerokuje s dotknutými  inštitúciami a bude sa riešiť práve podvrtavkou. To je jediné 

technické riešenie, ktorý zabezpečí odtok vody, ktorá je zvedená z neďalekej strechy priamo 

na cestu, resp. priamo do tohto priestoru a zároveň aj výškovo zabezpečia, aby tá voda tam 

neostala stáť a neznemožňovala ľuďom čakať na príslušný spoj. Podobne na to bude voľne 

nadväzovať aj investícia v meste v prípade parkoviskových plôch, ktoré sa vybudujú v tesnej 

blízkosti tak, aby občania navštevujúci cintorín, alebo ktorí sa zúčastňujú občianskych 

obradov, mali kde odparkovať svoje vozidlo.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Zodpovedané: na MsZ 


